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Spørgsmål nr. 184: 

Kan ministeren oplyse, hvorfor sagen om overdragelse af Stevns Fyr til Stevns Kommune er trukket i 
langdrag, samt oplyse status for sagen og endelig oplyse, hvornår fyret forventes overdraget til 
kommunen? Samtidig bedes det oplyst, om der er hindringer for, at sagen kan afsluttes med overdragelse 
i indeværende år. 
 

Svar: 

Forsvarsministeriet drøfter i øjeblikket med Skov- og Naturstyrelsen, hvordan en afhændelse af Stevns Fyr 

fra Farvandsvæsenet til Skov- og Naturstyrelsen kan finde sted i lyset af omkostningsreformen. Skov- og 

Naturstyrelsen har efter det oplyste til hensigt at indgå et samarbejde med Stevns Kommune omkring 

fyret. Såfremt en tilfredsstillende løsning findes, er det forventningen, at afhændelse af Stevns Fyr hurtigt 

vil kunne ske til Skov- og Naturstyrelsen.   

 

 

 

 

 

 

 

Forsvarsudvalget (2. samling)
FOU alm. del - Svar på Spørgsmål 184
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